

## 妇科诊察床(99型, 99A型)

Gynaecological Examination Bed (Model 99, Model 99A)

供医院及其它医疗单位作妇科检查、手术、分娩用。根据材料的不同, 有不锈钢和普通钢两种。99A型为不锈钢。床架为拆卸式。

This bed is designed for obstetric diagnosis, operation and parturition. This product has two types: stainless steel and ordinary carbon steel. And the Model 99A is made of stainless steel. Bed frame takes down easily.

99型



99A型



主要规格 (Specifications)	
长 (Length)	1400mm
宽 (Width)	500mm
高 (Height)	750mm

主要技术参数 (Main Technical Parameters)	
背板上折 (Back Section Raised from the Horizontal)	≥30°
背板下折 (Back Section Lowered from the Horizontal)	≥15°
包装体积 (Volume)	157 × 81 × 103cm

## 妇科诊察床(99B型, 99C型)

Gynaecological Examination Bed (Model 99B, Model 99C)

本床适用于产前检查、产妇分娩、难产手术及施行刮宫等妇科手术; 具有综合多能、轻便灵活、实用价廉的优点。根据所用材料不同, 该产品分为两种型号: 99B型和99C型, 其中99B型为普通钢, 99C型为不锈钢。两种型号的产品结构和各项技术参数相同。

This bed is designed for obstetrics diagnosis, parturition, dystocia, dilatation and curettage operations. It is characterized by multi-function, easy operation, and low price. This product has two types: Model 99B and Model 99C. The Model 99B is made of ordinary carbon steel and 99C is made of stainless steel. The structures and technical parameters are the same.

99B型



99C型



主要规格 (Specifications)	
长 (Length)	1800 ± 50mm
宽 (Width)	500 ± 30mm
高 (Height)	750 ± 40mm

主要技术参数 (Main Technical Parameters)	
背板上折 (Back Section Raised from the Horizontal)	0° ~ 60° +5°
腿板下折 (Leg section Lowered from the Horizontal)	0° ~ 70° +5°
包装体积 (Volume)	157 × 81 × 103cm

## 妇科诊察床(98型)

Gynaecological Examination Bed (Model 98)

供妇科检查、手术、分娩用。整床可以折叠拆卸。

This bed is designed for gynaecological diagnosis, operation and parturition. It can be easily folded and dismantled.

### 主要规格 (Specifications)

长 (Length)	1820mm
宽 (Width)	500mm
高 (Height)	800mm

### 主要技术参数 (Main Technical Parameters)

背板上折 (Back Section Raised from the Horizontal)	≥55°
背板下折 (Back Section Lowered from the Horizontal)	≥20°
座板上折 (Seat section Raised from the Horizontal)	≥20°
腿板下折 (Leg section Lowered from the Horizontal)	≥85°
包装体积 (Volume)	120 × 82 × 32cm



## 妇科诊察床(99E型)

Gynaecological Examination Bed (Model 99E)

该产品供医院及其它医疗单位作妇科检查、产妇分娩、难产手术及施行刮宫等妇科手术。产床床面由主床和活动式腿床两部分组成。腿床架底部装有脚轮，推拉轻便、灵活，可完全隐藏于主床下面。

The product is designed for obstetric diagnosis, parturition, difficult labor, dilatation and curettage as well as for gynecological operations. The obstetric bed consists of two parts: the main bed part and movable leg bed part. The bottom of the leg bed is equipped with casters, easy to push and pull, flexible, fully hidden in the main bed below.

### 主要规格 (Specifications)

长 (Length)	1050-1950mm
宽 (Width)	600mm
高 (Height)	800mm
包装体积 (Volume)	120 × 84 × 107cm

